

GUARDING AGAINST TERRORISM

WHAT YOU CAN DO

BE VIGILANT

- Be attentive to activities or behaviour within your community that may be indicators of radicalization. Be aware of
 - People who sympathise with terrorists and their causes
 - People who try to influence others to support terrorism and/or participate in terrorist activity
 - People who display insignia or symbols in support of terrorist groups
- Be alert to tell-tale indicators of suspicious or malicious intent

Appearance (of person)

- Person who acts to hide his identity, purpose of visit, or objects on his body
- Anyone loitering for an extended period of time, sometimes doing video recording of the surroundings
- Any bodily cues of anxiety, e.g. sweating profusely

Belongings

- Any item left unattended in public areas, or abandoned in ways that seem out of place
- Parcels or mail that require an excessive usage of adhesive tape
- Parcels or mail with strange odours like almond or marzipan

Cars

- Any vehicle being driven around an area repeatedly including on different occasions
 - Any vehicle abandoned abruptly by drivers at the roadside or next to buildings
 - Any overly-weighted vehicles with sunken boots or bottoms
 - Any vehicle with signs of tampering
- Do not approach the suspicious persons or touch the suspicious items. Inform the security officer or call the Police at '999' for urgent Police assistance.

BE PREPARED

In The Rare Event Of A FIREARMS Or WEAPONS Attack

RUN > HIDE > TELL



- **RUN when it is safe to do so**
- Move quickly and quietly, stay out of view of the attackers
- Leave your belongings behind
- Insist others leave with you



- **HIDE if you can't run**
- Find cover and stay out of sight
- Lock yourself in but do not get trapped
- Stay quiet and switch your phone to silent mode



- **TELL the police when it is safe to do so (Tel: 999)**
- SMS 71999 if it is not safe to call. Give your location and information about the attackers
- You can also send more information through i-Witness on the Police@SG application
- Follow the instructions of the police and do not make any sudden movements

BE INVOLVED

Find out more and test your knowledge by downloading Police@SG application or logging on to <http://www.police.gov.sg>

Register for the Police **Community Alert Service (CAS)** via Police@SG application or through your nearest Neighbourhood Police Centre

Be a volunteer and sign up for:

- **Neighbourhood Watch Group (NWG)**
Look out for one another's home, look out for suspicious item, behaviour and activity in the neighbourhood and promote adoption of crime prevention measures.
- **Citizens On Patrol (COP)**
Be part of our team of residents who proactively patrol their estate to prevent, deter and detect crime.

Find out more about our volunteer schemes through this video at <http://bit.ly/CommPolSchemes>, call or visit your nearest Neighbourhood Police Centre.

Visit www.sgsecure.sg



Download the Police@SG application



SGSECURE
STAY ALERT • STAY UNITED • STAY STRONG

防范恐怖主义须知

保持警惕

- 留意社区里是否有激进化的活动或行为。留意
 - 同情恐怖主义者及其主张的人
 - 试图影响他人支持恐怖主义及/或参与恐怖活动的人
 - 展示恐怖主义组织徽章或标志以示支持的人
- 留意有恶意或可疑意图的明显迹象

Appearance (样貌)

- 试图隐瞒身份、到访目的或所携物品
- 长时间徘徊并对周遭环境进行视频录像的人
- 身体出现焦虑的迹象，例如：不断冒汗

Belongings (物品)

- 在公共地方无人看管/认领，显得与周遭环境不相称的物件
- 使用大量胶黏带的包裹或邮件
- 有特殊气味譬如杏仁味的包裹或邮件

Car (车辆)

- 在不同时间重复在一个地区兜转的车辆
 - 仓促停在路旁或建筑物旁然后司机不知所踪的车辆
 - 行李厢或车尾下沉，看来超重的车辆
 - 有被篡改迹象的车辆
- 别与可疑人物直接接触或触碰可疑物品。通知保安人员或马上拨999 通知警方寻求紧急救援。

作好准备

若不幸遇见了罕见的枪击或武器袭击事件

逃离 > 躲藏 > 通报



- 情况安全时才逃离**
- 静悄悄地迅速逃离，远离袭击者的视线范围
- 留下你的个人物品
- 坚持其他人与你一起离开



- 如果无法逃离就躲藏**
- 找地方掩护，避开袭击者视线
- 把自己锁起来但别被困在里面
- 别发出声音并把手机调至静音模式



- 情况安全时才通知警方 (拨 999)**
- 若情况危急，无法拨电报警，请发简讯至71999向有关当局通报你的位置并提供袭击者的资料
- 你也可通过 Police@SG应用程序的 i-Witness，提供更多相关讯息给警方
- 遵守警察的指示，切勿忽然乱动

请参与

通过<http://www.police.gov.sg> 网站或下载 Police@SG应用程序了解相关讯息并通过问答题测试自己在这方面的认识。

通过Police@SG应用程序或邻近的邻里警局登记订阅**社区警讯服务**

你也可以参加下列自愿互助小组：

- 邻里守望相助小组 (NWG)**

彼此照应互相看顾邻居的屋子，留意邻里可疑的物件、行为和活动，并协助推广防范罪案的措施。

- 居民巡逻计划 (COP)**

参加居民巡逻计划，积极在邻里巡逻以防范、阻遏及侦察罪案。

你可通过<http://bit.ly/CommPolSchemes> 的视频 获取更多关于志愿服务的讯息。此外，你也可以拨电或亲临邻近的邻里警局了解详情。

浏览www.sgsecure.sg网站



下载Police@SG应用程序



SGSECURE
STAY ALERT • STAY UNITED • STAY STRONG